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Protokoll älgförvaltningsgrupp 6, Jönköpings län 
2023-03-29 
Plats: K D Feddersen Norden AB, Värnamo 

Kallade Funktion Representerar Närvarande 
Nils Holmström ordförande markägare Ja 
Torbjörn Egerhag ledamot markägare Ja 
Christer Ljungqvist ledamot markägare Ja 
Kjell Fransson sekreterare jägare Ja 
Rolf Böhn ledamot jägare Ja 
Tony Axelsson ledamot jägare Ja 

Fullmakt: Ingen  

1. Mötets öppnande 
a. Ordföranden hälsade deltagarna välkomna. 

2. Godkännande av dagordning 
a. Dagordning saknas för dagens möte. 

3. Val av justeringsperson 
a. Ordföranden Nils Holmström utsågs till justeringsperson. 

4. Föregående protokoll 
a. Inga synpunkter. Protokollet lades till handlingarna. 

5. Inkomna skrivelser 
Till dagens möte har inte inkommit några skrivelser. 
 

6. Licenstilldelning älgjakten 2023/2024 
Beslutas att föreslå länsstyrelsen att de licensområden som ingår i 
ÄFO6 ska tilldelas samma antal älgar vid älgjakten 2023/2024 som 
de hade enligt länsstyrelsens beslut vid jakten 2022/2023.  
Om förändring av licensområden eller deras storlek sker ska ärendet 
behandlas på nytt av älgförvaltningsgruppen.  

 
7. Avstämning och diskussion om älgjakten 2022/2023, 

avskjutning, måluppfyllnad 
Konstateras enligt såväl älgobsen, avskjutningen och samtal med 
företrädarna för älgskötselområdena att tillgången på kalv varit 
betydligt sämre än tidigare år. Detta har inneburit en lägre 
avskjutning än målet i förvaltningsplanen och enligt målen i de 
flesta älgskötselplanerna. Enligt förvaltningsplanen skulle 286 
kalvar skjutas. Utfallet blev 196 kalvar (69%). 
Av avskjutningsmålet på 226 vuxna blev 207 skjutna (92%). 

 



Avskjutningen blev 3,2 älgar/1000 ha mot förvaltningsplanens mål 
på 4,1 älgar/1000 ha.  
Antalet mantimmar i älgobsen sjunger avsevärt (12,7%). Det är inte 
helt klart vad det beror på men förmodligen för att tillgången på älg 
minskat. 
Kalvvikterna är låga och fortsätter att minska. Detta är en mycket 
oroande trend.  
Kvaliteten på älgstammen kan bli bättre. Viktigt att skjuta dåliga 
och små djur, både när det gäller kalvar och vuxna älgar. 
Enligt ÄBIN har fodertillgången minskat sedan 2015 med 2/3-delar. 
De senaste åren är dock fodertillgången oförändrad. 
Gällande förvaltningsplan gäller för ytterligare ett jaktår. I nuläget 
görs bedömningen att denna inte ska göras om i förtid. 
 

8. Diskussion om upplägg för kommande samrådsmöte 2023 med 
ÄSO 

Kommande samrådsmöte planeras att förläggas till en viltdemoslinga 
i Toftaholm. 
Det är viktigt att resultatet av spillningsinventering och ÄBIN är 
klara före samrådsmötet. 
Samrådsmötet föreslås hållas 12/6 kl 18.00 med 14/6 sin reservdag. 
Nils H kontaktar Stefan Persson, viltansvarig vid Södra (västra 
området) och länsjaktvårdskonsulenten i Jönköpings län Jonathan 
Lilja om att delta vid samrådsmötet. 
Vid samrådet ska även hållas öppet för en diskussion om 
älgstammens kvalitet. 

9. Nästa möte 

a. Nästa möte planeras preliminärt hållas i september 2023, efter 
resultat från spillningsinventering, ÄBIN och samrådsmötet i 
juni. 
 

Sekreterare/protokollförare 
Kjell Fransson 

Granskare 
Protokollet har lästs igenom och godkänts av 
justeringsperson/ordföranden 

Nils Holmström 
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